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Abstract (en)
[origin: WO2020221519A1] The present invention relates to a container (1) for transporting and storing liquid, viscous or pourable substances, in
particular a container of the Intermediate Bulk Container type, comprising a base (2), a side wall (4) and at least one outlet recess (6) in the base (2)
and/or the side wall (4), in which an outlet valve (8) is or can be arranged and which is closable on the outside of the container by a cover (10). The
cover (10) has a base section (12), by which the cover (10) is fastened or fastenable to the container (1), and a closure section (16) which is hinged
on the base section (12) via a hinge assembly (14) such that it can pivot about a rotational axis (A). The hinge assembly is designed to hold or lock
the closure section (16) in a self-supporting manner in a position releasing the outlet recess (6).

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft einen Behälter (1) zum Transport und zur Lagerung flüssiger, viskoser oder rieselfähiger Stoffe, insbesondere
der Intermediate Bulk Container Bauart, mit einem Boden (2), einer Seitenwandung (4) und zumindest einer Auslassausnehmung (6) im Boden
(2) und/oder der Seitenwandung (4), in welcher ein Auslassventil (8) angeordnet oder anordenbar ist und welche mittels einer Abdeckung (10)
behälteraußenseitig verschließbar ist. Die Abdeckung (10) weist einen Basisabschnitt (12), mittels welchem die Abdeckung (10) an dem Behälter (1)
befestigt oder befestigbar ist, und einen Verschlussabschnitt (16), der über eine Scharnieranordnung (14) um eine Drechachse (A) schwenkbar am
Basisabschnitt (12) angelenkt ist. Die Scharnieranordnung ist dazu ausgebildet, den Verschlussabschnitt (16) in einer, die Auslassausnehmung (6)
freigebenden Stellung selbsttragend zu halten oder zu arretieren.
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